
Zápis ze schůze výboru TJ Sokol Statenice

konané dne 26.10.2023 od 19,30 hod v Hospůdce na
fotbalovém hřišti

Přítomni: Jana Špičáková, Petr Poulíček, Soňa Tobišková, Bohuslava 
Krčková, Lukáš Lorenc

Omluveni: Ivan Machálek, Jan Petera

Hosté: Michaela Schroglová, Matěj Maxa, p. Kruliš

1. Oddíl rybářský – na výbor byl pozván p. Kruliš z Velkých Přílep, 
který má zájem na vedení rybářského kroužku ve Statenicích. Začít 
by se mohlo od poloviny ledna. Pan Kruliš připraví letáky, kterými 
můžeme oddíl inzerovat.

2. Geometrický plán – p. Šmucr – akce ukončena

3. Pronájem chaty na sokolské louce, na jaře 2024 podáme inzerát.

4. H&M – p. Mahel - dodatek Nájemní smlouvy byl podepsán, ale stále 
je ještě u p. Mahela. Až bude mít cestu do Statenic, dodatek nám 
předá.

5. Oprava střechy na fotbalovém hřišti – dar letiště Praha – vyúčtování
daru bylo odesláno 21.8.2023.

6. Osvětlení na hřišti – žárovky jsou již několik let staré a jsou již 
„vysvícené“. Pořízení nových žárovek stojí cca 5 až 7 tisíc Kč. To je 
momentálně pro nás nerealizovatelné. V současné době tedy budou 
tréninky probíhat v místě osvětlení, případně na hřišti v obci s 
umělým povrchem a osvětlením a pořízení nových žárovek bude 
aktuální na jaře 2024.

7. Beach provoz – info – J. Petera zaslal všem členům výboru Sokola 
zprávu o provozu, rezervaci a využití beach hřiště. V současné době 
je nutné koupit plachtu a hřiště přikrýt na zimu. M. Maxa nás 
seznámil s vyúčtování dotace na pořízení beach hřiště.
Je třeba, abychom měli směrnici nebo rozhodnutí výboru, od jaké 
částky inventarizujeme drobný majetek. Byl podán návrh, abychom 
jako drobný majetek evidovali věci, které mají dobu použitelnosti 
alespoň jeden rok a současně pořizovací cenu alespoň 5 tisíc Kč 
v případě jedné konkrétní věci, resp. alespoň 10 tisíc Kč v případě 
sady věcí.



Hlasování 5 - 0 - 0 (pro - proti - zdržel se). Usnesení bylo 
jednomyslně schváleno.

8. Darovací smlouvy – s několika subjekty domlouváme sponzorský dar,
jsme ve fázi podpisu darovací smlouvy, řeší S. Tobišková a 
B. Krčková

9. Sponzorské dary – bannery zatím nejsou sundány, bude se řešit na 
podzimní brigádě.

10. Nájemní smlouva chatařů – o přípravu smlouvy požádáme 
právníka, oslovíme Petra Karhana.

11. Posvícení fest – akce se vydařila, J. Špičáková informovala 
všechny přítomné o průběhu akce a také nákladech spojené s touto 
akcí.

12. Dar Woxi – S. Tobišková nás informovala, že dar ještě nebyl 
vyčerpán, tudíž není konečná faktura.

13. Dotace Česká spořitelna – zatím stále ve fázi jednání a příprav.

14. Grant obec – M. Maxa připraví žádost o grant z obce pro Sokol 
i pro příští rok. Dále jsme diskutovali podporu Sokola ze strany obce. 
Podle našich informací je podpora sokolských jednot v okolních obcí 
na výrazně jiné úrovni. Navíc činnost naší TJ je velmi pozitivní, 
dětské oddíly fungují perfektně a rozšiřují se. Proto podáme na obec 
žádost o navýšení ročního příspěvku z rozpočtu obce z 50 tisíc na 
200 tisíc.

15. Mikuláš – bude se konat v úterý 5.12.2023 od 17,30 hod.

16. Nové vývěsní tabule prozatím instalovat nebudeme vzhledem 
k tomu, že náš rozpočet je stále napjatý. Zeptáme se pana Svatoše, 
kolik by stála výroba nových.

17. Fio banka – zřídíme spořící účet, na který bychom z běžného 
účtu převáděli peníze, aby se lépe úročili.

Úkoly



 P. Poulíček – domluví s p. Mahelem předání podepsaného 
Dodatku k Nájemní smlouvě.

 P.Poulíček, L. Lorenc – odstranění reklam firem, které již 
neplatí sponzorský dar na rozvoj sokola – brigáda 4.11.2023

 Mikuláš:
svíčky – P. Poulíček (Makro),
tužky – M. Schroglová,
balíčky bude letos dělat pí. Sadilová – zajištuje S. Tobišková,
sklenice, fixy – S. Tobišková

 P. Poulíček požádá pana Svatoše o cenovou nabídku na 
výrobu nových informačních tabulí.

 J. Špičáková – zařídí ve Fio bance spořící účet, na který 
bychom ukládali peníze. 

Příští schůze – termín bude upřesněn

Schůze byla ukončena ve 22:00 hod

Zapsala Bohuslava Krčková

 

 


